

《单词百科:singularity是什么意思?singularity怎么发音?singularity的解释和用法》

英语单词singularity是什么意思?singularity怎么读?singularity怎么发音?简答网为您整理了singularity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



singularity怎么读

singularity的读音:[, s ɪ ŋ gju ' l æ r ə ti]

singularity的意思

1、n.异常;奇怪;奇特;奇点;

singularity的近义词

1、**abnormality** n.反常;变态;畸形;不合常规的现象或事件;

2、**characteristic** n.特色;特点;品质;

3、**distinctiveness** 特殊[独特]性;

4、**eccentricity** n.古怪;反常, 怪癖;[物]偏心距;[数]离心率;

5、**individuality** n.个人;个性;个人特征;

singularity的双语例句

1、The singularity arises only formally, because we neglected the effect of damping.

这个奇异点的产生仅仅是形式上的, 因为我们忽略了阻尼的作用.

2、Barre was quickly drawn into the electoral arena, although with singular lack of success.

尽管胜算微乎其微, 巴雷还是很快被身不由己地推到了选举的舞台上。

3、TRACING OF SINGULARITY INDUCED BIFURCATION IN POWER SYSTEM DIFFERENTIAL ALGEBRAIC EQUATION MODEL AND ITS THEORETICAL ANALYSIS.

光敏剂诱导化学镀工艺研究.

4、My refusing to eat flesh occasioned an inconvenience, and I was frequently chid for my singularity.

我不吃肉,带来种种不便, 于是常因这种怪癖受到责备.

5、There is no any coordinate singularity at the event horizon when the new coordinates are adopted.

采用新坐标时,在视界上不存在坐标奇异性.

6、The fractal picture is elegancy and singularity, and has obvious geometrical meaning.

然后根据求根的结果绘制分形图形的方法,绘制出的分形图优美而玄妙, 几何意义明显.

7、The singular of Inuit is Inuk.

Inuit (依努依特人) 的单数形式是Inuk。

8、Stress singularity and inhomogeneity in composite laminates . 6.

复合材料结构之应力奇异性相关问题.

9、Singularity means oddity or peculiarity a man out from other men.

而“奇思异想”意指奇异或怪癖,有使人从群体分离的特质.

10、Where he got that singular notion I just can't think.

我真想不出来他从哪来的那种奇怪念头。

11、However, the singularity of the shot studio is that camera is substituted for the public.

然而,拍摄的单一性却在于摄影机替代了公众.

12、Edges of MR images with truncation artifacts can be constructed by these singularity locations.

这些奇异点可以构成图像的边缘.

13、Singularity bit type is a complicated and inevitable problem in the machine analysis.

奇异位型是机构分析中一个比较复杂而又无法回避的问题.

14、He had an attractive singularity of viewpoint.

他的观点新奇有趣。

15、They are convinced of the singularity of their good taste.

他们确信自己的趣味高雅非凡.

16、Fundamental theories on singularity of parallel mechanism is introduced in this thesis.

首先介绍了并联机构奇异位形的基本理论.

17、The word 'you' can be singular or plural.

单词 you 可以是单数也可以是复数。

18、In all kinds of materials, the existence of a stress singularity was studied widely by engineers.

在各种材料中,出现的应力奇异性已为工程技术人员的科学研究提供了丰富的素材.

以上是简答网为您整理的singularity怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于sin

gularity的用法、sin

gularity的释义、singularity的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/singularity>

